
 
“Dit document is een script van onderwijs dat is bedoeld om via video te worden getoond. In de video worden relevante tekst, 

dia’s, media en afbeeldingen getoond om de presentatie te vergemakkelijken. Daarom is het mogelijk dat deze tekst soms niet 

vlot leest of dat bepaalde teksten eigenaardig klinken. Daarnaast kunnen er grammaticale fouten voorkomen die niet acceptabel 

zouden zijn in literair werk. We moedigen u aan om het video-onderwijs te bekijken omdat het een aanvulling is op het 

schriftelijke onderwijs.” 

Leven in de Verstrooiing: Heilig Zijn (1 Petrus 1:13-25) 

Welkom terug bij onze vers-voor-vers studie van 1 Petrus. Vandaag gaan we hoofdstuk 1 afmaken en de 

aansporing van Petrus aan de christenen onderzoeken om 'heilig te zijn'. We zullen onderzoeken wat Petrus 

bedoelde met heiligheid en hoe we vandaag de dag een heilig leven kunnen leiden. 

 

Maar voordat we beginnen, volgt hier een korte samenvatting van wat we de vorige keer hebben 

besproken. 

 

1. We spraken over wat Petrus bedoelt als hij zegt dat gelovigen "opnieuw geboren" zijn. Volgens 

Petrus beleefden we een soort wedergeboorte toen we de Messias aannamen. We zijn "geboren" 

in de familie van God. We werden Gods kinderen. 

2. Als Gods kinderen hebben we een erfenis: eeuwig leven in het Koninkrijk van de Messias. Petrus 

spreekt over deze beloofde erfenis als basis voor onze hoop als gelovigen. Vanwege het werk van 

de Messias zullen we gered worden aan het einde van het tijdperk. Er wacht ons een glorieuze 

toekomst. 

3. Deze hoop voor de toekomst zet ons aan tot grote vreugde. We verheugen ons ondanks het lijden 

en de vervolging. Paradoxaal genoeg zijn de beproevingen die we doorstaan in feite voor ons eigen 

welzijn. God gebruikt ze om ons karakter te verfijnen. 

 

Nadat we hebben nagedacht over de voordelen die de volgelingen van Jesjoea hebben ontvangen - een 

nieuwe identiteit, een levende hoop, de zekerheid van verlossing, enzovoort - gaat Petrus verder met het 

bespreken van onze roeping om anders te gaan leven dan voor onze redding. Petrus begint dit gedeelte 

met "daarom". Dus alles wat Petrus hiervoor heeft gezegd, over wie we zijn en wat we in de Messias 

hebben ontvangen, is de basis voor de instructies die hij gaat geven. De hoop die we hebben in de Messias 

is de reden dat we moeten toepassen wat Petrus gaat beschrijven. Laten we gaan kijken: 

 

1 Petrus 1:13 

Omgord daarom de lendenen van uw verstand, wees nuchter en hoop volkomen op de genade die 

u gebracht wordt in de openbaring van Jezus Christus (Jesjoea de Messias). 

  



Zoals we kunnen zien, begint Petrus zijn instructies door de nadruk te leggen op je 'verstand'. We moeten 

"ons verstand voorbereiden" en "nuchter zijn in ons verstand". Ons verstand op de juiste plaats krijgen is 

nodig om onze hoop volledig op onze toekomstige erfenis te vestigen - dat wil zeggen, "de genade die u 

gebracht wordt in de openbaring van Jesjoea de Messias". 

 

De term "Omgord daarom de lendenen van uw verstand" is letterlijk "omgord de lendenen van uw geest". 

Deze metafoor heeft betrekking op de oude gewoonte om lange kledingstukken onder je gordel te stoppen 

voordat je lichamelijke activiteit verricht (vgl. 1 Koningen 18:46; Jeremia 1:17). We zouden dit kunnen 

vergelijken met onze moderne uitdrukking 'je mouwen opstropen'. Jesjoea gebruikte dezelfde uitdrukking 

toen Hij besprak hoe de gelovigen op de wederkomst moeten worden voorbereid. In Lukas 12:35 zegt Hij: 

"Sta klaar, doe je gordel om (NBV)" -letterlijk, "Laten uw lendenen omgord zijn." 

 

Petrus past deze metafoor toe op het verstand. Hij roept op om je verstand klaar te maken. Bereid je 

verstand voor op het werk dat God je te doen heeft gegeven. De tweede aansporing houdt verband met de 

eerste: wees "nuchter". Dat wil zeggen, behoud je mentale zelfbeheersing. Sta niet toe dat wereldse 

afleidingen je verstand uit balans brengen. Laat je gedachten niet afdwalen van je roeping en waar je jezelf 

als discipel van Jesjoea op moet richten. 

 

Waarom begint Petrus zijn instructies aan de gelovigen op deze manier? Waarom legt hij de nadruk op 

het feit dat je je verstand op de juiste plaats moet houden? Omdat ons verstand - onze gedachten en 

bedoelingen - onze emoties en verlangens moet beheersen. Onze beslissing om te zondigen begint met het 

gevoel of het verlangen om te zondigen. Dat is waar de vijand ons vaak aanvalt - hij valt ons aan in het 

rijk van onze emoties en verlangens. Daarom waarschuwt Petrus ons in hoofdstuk 5, in de verzen 8-9: 

 

1 Petrus 5:8-9 

Wees nuchter en waakzaam; want uw tegenpartij, de duivel, gaat rond als een brullende leeuw, op 

zoek naar wie hij zou kunnen verslinden. Bied weerstand aan hem, vast in het geloof, in de 

wetenschap dat hetzelfde lijden ook aan al uw broeders in de wereld opgelegd wordt. 

 

Als we ons gekwetst of uitgeput of boos voelen, als we lijden of vervolgd worden, willen we reageren. 

Petrus zegt dat we ons niet moeten laten leiden door onze emoties, maar in plaats daarvan onze emoties 

moeten aansturen. Bereid je verstand voor; wees nuchter. Weersta de vijand. Herken je zwakheden en 

wees op je hoede, vooral als je te maken hebt met krachtige emoties en verlangens. 

 

Praktisch gesproken kan dit betekenen dat je grenzen moet opstellen rondom de gebieden waarvan je weet 

dat je zwak bent. Als jouw zwakte bijvoorbeeld seksuele immoraliteit is, kun je opzettelijk besluiten om 

niet het internet te gebruiken op bepaalde momenten waarop je jezelf eenzaam, depressief of gestrest voelt. 

Dat is waar de vijand je kan aanvallen en je kan verleiden in je poging om verlichting te vinden door 

middel van dingen zoals pornografie. Het neerzetten van grenzen kan een manier zijn om geestelijke 

zelfbeheersing te beoefenen. 

 

Geef de vijand geen ruimte om op je zwakheden te jagen. Verlies je focus niet. En waar moeten we ons 

op focussen? Petrus zegt: "en hoop volkomen op de genade die u gebracht wordt in de openbaring van 

Jezus Christus (Jesjoea de Messias)". 

  



Met andere woorden: houd de eindstreep in de gaten. Draai niet naar rechts of naar links, maar blijf 

doorgaan, de race rennen om te winnen (vgl. 1 Korinthe 9:24-27). De erfenis die op ons wacht is beter 

dan alles wat deze wereld te bieden heeft. 

Petrus blijft ons instrueren hoe we moeten leven terwijl we wachten op het komende Koninkrijk. Laten 

we hier verder gaan: 

 

1 Petrus 1:14-16 

Word als gehoorzame kinderen niet gelijkvormig aan de begeerten die er vroeger in de tijd van uw 

onwetendheid waren. Maar zoals Hij Die u geroepen heeft, heilig is, word zo ook zelf heilig in 

heel uw levenswandel, want er staat geschreven: Wees heilig, want Ik ben heilig. 

 

Het vervolg op onze redding - middels het werk van Jesjoea - leidt tot een leven van heiligheid. Dat is het 

Bijbelse patroon: God schenkt redding en roept Zijn volk vervolgens op tot een trouwe dienst, tot Zijn eer. 

Het was hetzelfde patroon met Israël: God redde hen uit Egypte en gaf hun vervolgens de Torah - Zijn 

Wet - zodat ze Hem konden dienen en een voorbeeld konden zijn voor de naties (Deuteronomium 4:5-8). 

Gods geschenk van verlossing komt samen met de verantwoordelijkheid van onze kant om God lief te 

hebben en Hem te dienen, om heilig te zijn. 

 

Zoals we in de inleiding van deze serie over 1 Petrus hebben besproken, suggereert de manier waarop 

Petrus het vroegere leven van zijn lezers beschrijft, dat hij zich hier richt tot gelovige heidenen. Hij 

beschrijft hun vroegere leven als een leven van "onwetendheid", en een paar verzen later zegt hij dat ze 

werden vrijgekocht van hun "zinloze levenswandel, die u door de vaderen overgeleverd is" (1 Petrus 1:18). 

Deze taal lijkt niet de gelovige Joden te beschrijven, die hun hele leven lang in de synagoge zijn 

opgegroeid en de Torah hebben geleerd. Petrus lijkt te spreken tot de heidenen, die de God van Israël 

voorheen niet hebben gekend, maar Hem nu hebben leren kennen door de Messias. Toch noemt Petrus 

hen opmerkelijk genoeg "gehoorzame kinderen" (1 Petrus 1:14). Deze niet-Joodse gelovigen zijn 

"opnieuw geboren" in de familie van God. Ze worden volledig geaccepteerd als leden van Gods 

verbondsvolk. Er is geen tweederangs burgerschap in het Koninkrijk - allen die de Messias hebben 

aangenomen, zijn Gods kinderen. 

 

Aangezien de lezers van Petrus deel uitmaken van de familie van God, en ze nu hoop en redding hebben 

ontvangen door de Messias, moeten ze zich niet meer conformeren aan de hartstochten van hun vroegere 

onwetendheid. Ze moeten niet terugkeren naar hun oude leven, maar leven als gehoorzame kinderen. Dat 

betekent het leiden van een heilig leven. 

 

Petrus zegt: "Maar zoals Hij Die u geroepen heeft, heilig is, word zo ook zelf heilig in heel uw 

levenswandel". "Heilig zijn" betekent hier afgescheiden zijn van het seculiere en toegewijd zijn aan het 

heilige leven. We zien dit concept in de hele Bijbel terug. Direct na de schepping maakte God de zevende 

dag van de week - de Sjabbat - "heilig". Hij scheidde deze dag van de andere dagen van de week en droeg 

het op voor een heilig doel. God verkoos Israël uit de naties - Hij scheidde hen van de andere naties en 

droeg ze aan Zichzelf op. Ze werden een "heilige natie" (Exodus 19:6; vgl. 1 Petrus 2:9). We komen dit 

concept zelfs tegen bij de priesters en de Levieten in Israël - ze werden gescheiden van de rest van Israël 

en toegewijd aan de dienst van de Tabernakel (2 Kronieken 23:6). Enzovoort. 

  



Petrus zegt dat wij, de gelovigen, heilig moeten zijn in HEEL ons gedrag. Ons leven wordt gekenmerkt 

door heiligheid - nogmaals, afgescheiden van het seculiere en toegewijd zijn aan het heilige leven. Let op 

de twee facetten van heiligheid. Het is niet genoeg om alleen maar afgescheiden te zijn van de wereld; we 

moeten ook toegewijd zijn aan God. Je kunt alle slechte en immorele dingen in de wereld vermijden, maar 

dat betekent niet meteen dat je een heilig leven leidt. Je moet je leven ook actief inzetten voor het dienen 

van God, van Hem houden, Hem aanbidden, Hem de eer brengen en getuigen van Zijn goedheid. 

 

Waarom worden we opgeroepen om heilig te zijn? Omdat, zoals Petrus zegt, Hij, die ons geroepen heeft, 

heilig is. God is volkomen heilig en verwacht dat Zijn kinderen Zijn natuur weerspiegelen. Dat is ons 

doel: Gods beeld dragen, Zijn karakter weerspiegelen, inclusief Zijn heiligheid. 

 

Maar dit roept de vraag op: hoe ziet die heiligheid er dan precies uit? Hoe 'zijn we heilig' in al ons gedrag? 

Nou, Petrus vertelt ons waar we moeten zoeken om hierachter te komen. Hij beroept zich op de Bijbel als 

basis voor zijn vermaning. Hij zegt: "want er staat geschreven: Wees heilig, want Ik ben heilig". 

 

Hij zegt: "er staat geschreven." Dus als we willen weten wat Petrus bedoelde toen hij ons riep om heilig 

te zijn, moeten we kijken waar dat staat! Dit gebod "wees heilig" komt een paar keer voor in het boek 

Leviticus (Leviticus 11:44; 19:2; 20:7, 26). De context betreft de verschillende wetten over hoe Gods volk 

moet leven. Leviticus 19:2 zegt bijvoorbeeld: "Heilig moet u zijn, want Ik, de HEERE (JHWH), uw God, 

ben heilig." De rest van het hoofdstuk beschrijft vervolgens het heilige gedrag. Er staat dat je je ouders 

moet eren (Leviticus 19:3). Er staat dat je je niet bezig moet houden met afgoderij (Leviticus 19:4). Er 

staat dat we voor de armen moeten zorgen (Leviticus 19:9-10). Heiligheid houdt ook in dat je eerlijk bent 

– dat wil zeggen, dat je niet liegt of steelt of je naaste bedriegt (Leviticus 19:11-14). Je moet de rechtspraak 

van de rechtbank hooghouden (Leviticus 19:15). Je moet je broeder niet haten of wraak nemen of 

lasterpraat spreken, maar je moet je naaste liefhebben als jezelf (Leviticus 19:16-18). 

 

Nogmaals, dit zijn slechts enkele van de geboden uit Leviticus die heilig gedrag definiëren. Over het 

algemeen zijn christenen het eens met deze geboden. Natuurlijk moeten we onze ouders eren, voor de 

armen zorgen en eerlijk zijn! Maar geen van deze dingen is controversieel. Ook al slagen we er soms niet 

in om aan deze heilige maatstaven te voldoen, zijn de meeste christenen het er nog steeds over eens dat 

we ernaar moeten streven om deze wetten na te leven. 

 

Er staan echter nog andere dingen in Leviticus die het heilige gedrag definiëren, waar niet alle christenen 

het mee eens zijn. In Leviticus 19 wordt bijvoorbeeld het gebod aangehaald om Gods Sjabbatten te 

houden, in het vers dat onmiddellijk volgt op het gebod om heilig te zijn (Leviticus 19:3). Veel christenen 

denken dat het gebod van God om op de zevende dag – de zaterdag – te rusten niet meer relevant is of 

werd vervangen door de zondagsviering. Maar als we uitgaan van de definitie in de Bijbel, is het houden 

van Gods Sjabatten een onderdeel van hoe heiligheid eruit ziet. 

 

Hier is nog een plaats waar het gebod om heilig te zijn in Leviticus opduikt: 

 

Leviticus 11:45-47 

Want Ik ben de HEERE (JHWH), Die u uit het land Egypte heeft laten vertrekken, opdat Ik u tot 

een God ben. U moet heilig zijn, want Ik ben heilig. Dit is de wet met betrekking tot de dieren, 

de vogels en alle levende wezens die in het water krioelen, en alle wezens die zich op de aarde 

voortbewegen, om onderscheid te maken tussen het onreine en het reine, en tussen de dieren die 

men eten en de dieren die men niet eten mag. 

  



Deze passage toont een lijst van kwalificaties waaraan een dier moet voldoen om als voedsel te worden 

toegelaten. Dieren die aan deze criteria voldoen, worden als "rein" beschouwd en mogen worden gegeten, 

maar dieren die dat niet zijn, worden als "onrein" beschouwd en mogen niet worden gegeten. We zien iets 

soortgelijks in Leviticus 20: 

 

Leviticus 20:25-26 

U moet daarom onderscheid maken tussen de reine en de onreine dieren, en tussen de onreine en 

de reine vogels, opdat u zich niet tot een afschuw maakt met de dieren en met de vogels en met 

alles wat op de aardbodem kruipt, alles wat Ik voor u heb afgezonderd door het onrein te verklaren. 

U moet heilig voor Mij zijn, want Ik, de HEERE (JHWH), ben heilig. Ik heb u van de volken 

afgezonderd om van Mij te zijn. 

 

Dus heilig zijn in heel ons gedrag houdt dus zelfs in dat we heilig zijn in wat we eten. Nogmaals, Petrus 

citeerde uit de passages in Leviticus waar heilig gedrag wordt gedefinieerd. De definitie van Petrus was 

dus gebaseerd op de definitie die werd gegeven in het door hem aangehaalde Schriftgedeelte. 

 

En als de oorspronkelijke lezers van Petrus overwegend niet-Joodse gelovigen waren, zoals we hebben 

gesuggereerd, hebben deze instructies belangrijke implicaties. Nogmaals, deze heidense gelovigen zijn 

volledig opgenomen in Gods verbondsvolk. Zoals we eerder hebben besproken, betekent dit dat ze deel 

uitmaken van de zegeningen in Israël en de hoop voor de toekomst. Maar ze maken ook deel uit van de 

verantwoordelijkheid. In de dagen van Mozes moest elke buitenlander, die zich bij Israël wilde aansluiten 

en de God van Israël wilde aanbidden, dezelfde wetten volgen als de geboren Israëlieten (Exodus 12:19; 

20:10; Leviticus 16:29; Numeri 9:14; 15:15-16; Deuteronomium 16:14). Hetzelfde geldt ook nog steeds 

voor ons. Jesjoea heeft niet één standaard voor zijn Joodse volgelingen en een andere voor zijn niet-Joodse 

volgelingen. Alle volgelingen van Jesjoea worden opgeroepen om heilig te zijn. 

 

Wat betekent dit voor ons als christenen in deze tijd? Het betekent dat, als we de instructie van Petrus om 

heilig te zijn in heel ons gedrag serieus willen volgen, we de geboden in Leviticus moeten volgen die het 

heilige gedrag definiëren. Dit omvat zaken als het eren van onze ouders, het zorgen voor de armen, 

enzovoort. Maar het omvat ook zaken als de Sjabbat en de voedselinstructies. We zouden moeten rusten 

op de zevende dag. We zouden niet moeten eten wat de Bijbel onrein noemt. Nogmaals, als we de Bijbelse 

definitie volgen, dan is het doen van deze dingen allemaal onderdeel van het heilig willen zijn. 

 

Laten we verdergaan: 

 

1 Petrus 1:17-21 

En als u Hem als Vader aanroept Die zonder aanzien des persoons naar ieders werk oordeelt, 

wandel dan in de vreze des Heeren, gedurende de tijd van uw vreemdelingschap, in de wetenschap 

dat u niet met vergankelijke dingen, zilver of goud, vrijgekocht bent van uw zinloze levenswandel, 

die u door de vaderen overgeleverd is, maar met het kostbaar bloed van Christus, als van een 

smetteloos en onbevlekt Lam. Hij is wel van tevoren gekend, vóór de grondlegging van de wereld, 

maar in de laatste tijden geopenbaard omwille van u. Door Hem gelooft u in God, Die Hem 

opgewekt heeft uit de doden en Hem heerlijkheid gegeven heeft, zodat uw geloof en hoop op God 

gericht zijn. 

  



Petrus legt verder uit waarom gelovigen als gehoorzame kinderen zouden moeten leven. Simpel gezegd, 

als we de God van Israël als Vader aanroepen - als we ons oprecht hebben toegewijd aan onze nieuwe 

identiteit in de Messias - dan kunnen we maar beter in de vreze voor de Heere wandelen. Waarom? Omdat 

God de levenden en de doden zal oordelen (1 Petrus 4:5), en zijn oordeel begint bij het huis van God (1 

Petrus 4:17). Het feit dat God onze daden zal beoordelen, zou ons moeten aanzetten om in eerbiedige 

vrees voor Hem te leven. Hij is volmaakt heilig en Hij verwacht heiligheid van ons. 

 

Een andere reden die Petrus geeft om als gehoorzame kinderen te leven, is dat het bloed van de Messias 

ons heeft vrijgekocht van de nutteloosheid van onze oude manier van leven, voordat we God kenden. 

Jesjoea gaf Zijn leven als een offer om voor ons boete te doen en ons te verlossen van de zonde en de 

dood. Petrus vergelijkt Jesjoea met een lam dat smetteloos is, om zo de nadruk te leggen op het zondeloze 

leven van Jesjoea (vgl. Hebreeën 4:15). We hebben allemaal gezondigd en zijn tekortgeschoten in de 

heerlijkheid van God (Romeinen 3:23), en we verdienen de dood. Maar Jesjoea was zonder zonde - Hij 

was onschuldig en toch stierf Hij in onze plaats, zodat we gespaard konden worden van de dood die wij 

verdienen. Daarom hebben we met een dankbaar hart de Heer lief, We dienen en vrezen Hem. 

 

Petrus zegt dat Jesjoea "wel van tevoren gekend is, vóór de grondlegging van de wereld" - dat wil zeggen, 

Gods verlossingsplan door de dood en opstanding van de Messias was geen bijzaak. Vóór de grondlegging 

van de wereld had God het hele verhaal van de verlossing al gepland. Nu, op de daarvoor bestemde tijd, 

is de Messias verschenen in de menselijke geschiedenis om dit heilsplan te verwezenlijken. 

 

Laten we verdergaan: 

 

1 Petrus 1:22-25 

Nu gij uw zielen door gehoorzaamheid aan de waarheid gereinigd hebt tot ongeveinsde 

broederliefde, hebt dan elkander van harte en bestendig lief, als wedergeborenen niet uit 

vergankelijk, maar uit onvergankelijk zaad, door het levende en blijvende woord van God. Want: 

Alle vlees is als gras en al zijn heerlijkheid als een bloem in het gras; het gras verdort en de bloem 

valt af, maar het woord des Heren blijft in der eeuwigheid. Dit nu is het woord, dat u als evangelie 

verkondigd is. 

 
Petrus besluit dit gedeelte door zijn lezers aan te sporen om van elkaar te houden. Nogmaals, Petrus baseert 

zijn instructie op het feit dat God ons een nieuw leven heeft gegeven. In de Messias zijn we "opnieuw 

geboren". We zijn niet dezelfde mensen die we waren voordat we de Messias kenden. Nu zijn we een 

nieuw volk: Gods gehoorzame kinderen. 

 

Petrus citeert Jesaja 40, waarin de tijdelijke aard van het menselijk leven wordt vergeleken met het 

eeuwige Woord van God. Dit eeuwige Woord is in de gelovigen geplant als een zaadje, dat groeit en ons 

eeuwig leven geeft. Dit zaad, dit eeuwige Woord van God, is het "goede nieuws" - het Evangelie - dat 

werd gepredikt aan de lezers van Petrus en aan ons. 

 

 

Opgeroepen om anders te zijn 
 

Laten we dit gebod om "heilig te zijn" nog eens bekijken. Wij worden opgeroepen om heilig te zijn, als 

volgelingen van Jesjoea. Heilig zijn zal ons per definitie anders maken dan de wereld. Onze prioriteiten 

en waarden zullen niet overeenkomen met de prioriteiten en de waarden van de wereld. We hebben een 

levende hoop en iets beters om na te jagen dan wat deze wereld ons te bieden heeft. Dit zal een aantal 

conflicten veroorzaken.  



Denk eens na over wat voor de wereld waarde heeft. In onze moderne cultuur lijkt er bijvoorbeeld sprake 

te zijn van een overgevoeligheid voor het extremisme. Mensen in onze cultuur zijn heel erg onzeker en 

zijn gemakkelijk beledigd door van alles. Als iemand de "verkeerde" grap maakt of de "verkeerde" 

politieke kandidaat steunt of wat dan ook, zullen sommige mensen die persoon aanvallen. De wereld zal 

die persoon "negeren" en hen de hele dag op sociale media lastigvallen en ophitsen - dat zich in het 

openbaar moeten verontschuldigen. En ook dan zal de wereld die persoon niet vergeven, zelfs als ze zich 

verontschuldigen! Waarom? Een deel van de reden is dat het trendy is om beledigd te zijn. Onze moderne 

seculiere cultuur waardeert het slachtofferschap, dus iedereen wil als slachtoffer worden gezien. 

 

Maar wij, als volgelingen van Jesjoea, moeten anders zijn. We spelen niet mee in de spelletjes van de 

wereld. Onze identiteit ligt in de Messias. Nogmaals, onze roeping overstijgt de prioriteiten van deze 

wereld. 

 

Spreuken 19:11 

Het verstand van een mens doet hem zijn toorn uitstellen, het is zijn sieraad aan een overtreding 

voorbij te gaan. 

 

Gelovigen mogen niet gestuurd worden door hun gevoelens. We staan niet stil bij overtredingen. We 

stappen er overheen. We vergeven en gaan verder. We richten ons op de finishlijn – op "de genade die 

ons wordt gebracht in de openbaring van Jezus Christus (Jesjoea de Messias)" (1 Petrus 1:13). We 

concentreren ons op wat we nu kunnen doen om de Messias te verheerlijken, niet op onszelf of onze 

gevoelens. 

 

Een ander kenmerk van onze moderne seculiere cultuur is ondankbaarheid. Mensen hebben het gevoel dat 

het leven en de samenleving hun iets verschuldigd zijn. Deze ondankbaarheid zorgt voor woede, wrok en 

een voortdurend klagen. 

 

Volgelingen van Jesjoea, daarentegen, worden opgedragen om "onder alle omstandigheden te danken" (1 

Thessalonicenzen 5:18). Met andere woorden, ons leven zou gekenmerkt moeten worden door 

dankbaarheid. In plaats van te klagen, omdat we denken dat we meer of beter verdienen dan wat we nu 

hebben, moeten we ons herinneren dat we eigenlijk de eeuwige veroordeling verdienen. Maar omdat God 

van ons houdt, geeft Hij ons niet wat we verdienen. 

 

Efeze 2:8 

Want uit genade bent u zalig geworden, door het geloof, en dat niet uit u, het is de gave van God; 

 

Nogmaals, je verdient niets van het goede dat je hebt. Al het goede dat je hebt gekregen, is een geschenk 

van God (Jakobus 1:17). Zoals we net lazen is je redding een geschenk dat je niet hebt verdiend. Het feit 

dat je nu leeft en ademt is een geschenk. Wat zeg je als iemand je een cadeau geeft? Het is de bedoeling 

dat je "dank je wel" zegt. Dankbaarheid. 

 

Wat onze omstandigheden ook mogen zijn, als gelovigen hebben we een reden tot dankbaarheid. Zoals 

Charles Spurgeon ooit zei: 

 

Hier is een voortdurende reden voor dankzegging. Hoewel we misschien niet altijd gezond zijn, 

en ook niet altijd voorspoedig, is God toch altijd goed, en daarom is er altijd voldoende reden om 

Jehovah te danken. Omdat Hij in wezen een goede God is, en Hij niet anders kan zijn dan goed, 

zou dat een fontein moeten zijn waaruit voor altijd de meest prachtige lofprijs zou moeten vloeien. 

-Charles H. Spurgeon  



Nog één ander ding dat onze moderne seculiere cultuur kenmerkt, is de ik-gerichtheid. Volgelingen van 

de Messias daarentegen richten zich op het dienen van anderen. 

 

Filippenzen 2:3-4 

Doe niets uit eigenbelang of eigendunk, maar laat in nederigheid de een de ander voortreffelijker 

achten dan zichzelf. Laat eenieder niet alleen oog hebben voor wat van hemzelf is, maar laat 

eenieder ook oog hebben voor wat van anderen is. 

 

Hoe vaak kijk je naar de belangen van anderen in plaats van alleen die van jezelf? Hoe vaak bent je bereid 

om je tijd of geld op te offeren om iemand anders te dienen die in nood is? 

 

De wereld probeert geluk en betekenis te vinden in egocentrische bezigheden. De focus ligt altijd op jezelf: 

"Als IK meer geld had, een groter huis, een betere baan, meer abonnees op mijn YouTube-kanaal, meer 

Instagram-volgers, meer mensen die ME vertellen hoe geweldig IK ben, kan IK eindelijk gelukkig zijn!" 

De Bijbel zegt dat de sleutel tot geluk en vervulling in dit leven is om jezelf in te zetten voor anderen: 

 

Jesaja 58:10 

als u uw hart opent voor de hongerigen, en de verdrukte ziel verzadigt, dan zal uw licht in de 

duisternis opgaan, en uw donkerheid als de middag zijn. 

 

Als je een volgeling van Jesjoea bent, zal de wereld inzien dat je anders bent. Nogmaals, jouw waarden 

en jouw prioriteiten komen niet overeen met de waarden en prioriteiten van de wereld. Veel mensen zullen 

je haten vanwege je overtuigingen en je levensstijl. Zoals Paulus zegt: "En ook allen die godvruchtig 

willen leven in Christus Jezus (Jesjoea de Messias), zullen vervolgd worden" (2 Timotheüs 3:12). Maar 

anderen zullen zich tot de Heer aangetrokken voelen en Hem verheerlijken omdat ze jouw goede werken 

zien. Zoals Jesjoea zei: "laat uw licht schijnen voor de mensen, dat zij uw goede werken zien en uw Vader, 

Die in de hemelen is, verheerlijken" (Mattheüs 5:16). 

 

Tijdens onze ballingschap, terwijl we wachten op het komende Koninkrijk, moeten we ons concentreren 

op hoe we onze Vader in de hemel kunnen verheerlijken. Dat is ons doel: God verheerlijken. En aangezien 

een heilig gedrag de eer brengt aan God en ervoor zorgt dat anderen God eer geven, als ze onze goede 

werken zien, moeten wij als gelovigen heilig zijn. 

 

 

We hopen dat je van dit onderwijs hebt genoten. En vergeet niet om alles te onderzoeken. 

 

Sjalom, dat Jahweh u mag zegenen in uw wandel in het volledige Woord van God. 

 

Voor meer informatie of andere studies, verwijzen wij je naar onze website: www.testeverything.net 
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